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Abstract (en)
[origin: US4602749A] The present invention relates to a device for winding a fabric, during the different phases of its manufacture, on a support
mandrel driven by tangential contact with driving cylinders. In this device, the driving cylinders are at least two in number and are disposed above a
winding, symmetrically on either side of a vertical plane passing through the axis of said winding, these cylinders exerting a constant pressure on the
winding and moving on a guiding element as the diameter increases. The invention is more particularly applicable to the winding of knitted fabric as
it leaves a knitting machine.

Abstract (fr)
Dispositif permettant d'enrouler une étoffe (1) sur un mandrin support (2) entraîné par contact tangentiel avec des cylindres moteurs (3, 4). Dans
ce dispositif, les cylindres moteurs (3, 4) sont au moins au nombre de deux et sont disposés au-dessus d'un enroulement, symétriquement de part
et d'autre d'un plan vertical XX passant par l'axe dudit enroulement, ces cylindres (3, 4) exerçant une pression constante sur l'enroulement et se
déplaçant sur un élément de guidage (8) au fur et à mesure de l'augmentation du diamètre. Application: enroulement de tricot à la sortie d'un métier
de fabrication.
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